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В силу того, что в настоящее время террористические угрозы принимают различные виды и фор-
мы, которые несут очевидные опасности для нашей страны, исследованию различных сфер, в том чис-
ле и исторических аспектов такового масштабного явления, как терроризм, уделяется пристальное 
внимание. Вместе с тем исследование генезиса гендерных подходов в террористической деятельно-
сти требует дальнейшей научной проработки, для того чтобы владеть информацией не только о 
современных личностных особенностях террористок, но и разбираться в таких вопросах, как, на-
пример, историческая роль женщины в террористической деятельности, ее статус, выработка со-
ответствующих способов, направленных на противодействие женского терроризма, и многое другое.
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Due to the fact that at present terrorist threats take diff erent types and forms that are obvious dangers 
for our country, the study of various areas, including the historical aspects of such a large-scale phenom-
enon as terrorism, is given close attention. At the same time, the study of the genesis of gender approaches 
in terrorist activities requires further scientifi c study in order to have information not only about the mod-
ern personal characteristics of terrorists, but also to understand such issues as, for example, the historical 
role of women in terrorist activities, its status, the development of appropriate ways to counter female ter-
rorism and much more.

Keywords: genesis of terrorism, emancipation, women of suicide, crime prevention, terrorist crime.

DOI: 10.18572/1812-3805-2020-2-63-69




